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Rodičovské združenie pri ZŠ nám. Ladislava Novomeského 2 v Košiciach 
 

Zápisnica č. 4 

školský rok 2016/2017 
 

z riadneho zasadnutia Rodičovskej rady Rodičovského združenia (ďalej len „RR RZ“), konaného 

dňa 27. apríla 2017. Prítomní podľa prezenčnej listiny –  30 prítomných z celkového počtu 35, 

čo tvorí 85,71 %  tým bola RR RZ uznášaniaschopná. 

 Za vedenie školy sa rokovania zúčastnili poverená riaditeľka školy PaeDr. A. Griščíková, 

Ing. K. Vilímová,  Dr. A. Pivarníková, Mgr.  L. Schliffková Friedmannoví,  ktorí podali 

informácie za vedenie školy. 

 

Program 

 

1. Otvorenie 

2. Správa o činnosti VV RR od posledného zasadania RR 

3. Informácie o organizačných zmenách vo vedení ZŠ Novo2 

4. Informácie vedenia ZŠ   

5. Informácie o aktuálnych témach prebiehajúceho šk.roka 

6. Diskusia - rôzne 

7. Záver 

8.  

 

1. Otvorenie 

 Rokovanie RR RZ otvoril jeho predseda Peter Dosedla, ktorý privítal prítomných a 

zároveň ich oboznámil s programom riadneho zasadnutia RR.  

2. Správa o činnosti výkonného výboru RR RZ od posledného 

zasadnutia RR 

VV RR Novo2 sa stretol s kompletným vedením ZŠ NOVO2 dňa 03.04.2017. 

Predmetom stretnutia bolo prerokovanie aktuálnych otázok školského roka, návrhy na 

vzájomnú spoluprácu medzi RR a vedením školy ako aj okruhy problémov, ktoré škola / RR 

momentálne rieši.  

Prerokované:  

o  zmeny na aktuálnej pozícii vedenia školy, poverenou riaditeľkou sa 

stala Mgr. A. Griščíková  

 Vedenie školy:  

o  informácie o plánovaných aktivitách 

o  dohoda o spolupráci pri organizácii aktivít 

o aktuálne riešia zabezpečenie riadneho ukončenia školského roka 

o  nebudú sa rozbiehať nové aktivity, radi by dokončili plánovanú 

Olympiádu a iné rozbehnuté aktivity 

o  predpoklad nových volieb bude v máji / júni 2017 
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3. Informácie o organizačných zmenách vo vedení ZŠ Novo2 

 Poverená riaditeľka PaeDr. Griščíková informovala o: 

 Od 01/04/2017 je poverená vedením školy 

 Zástupkyňa pre primárne vzdelávanie Mgr. Lívia Schlifková Friedmanová 

 snaha vedenia – dokončiť šk. rok 2016/2017 v kľude a pokoji v okresanom režime tak, 

aby sa zmeny čo najmenej dotkli žiakov. 

 Po odchode ex riaditeľa sa súčasné vedenie stretlo s Výkonným výborom  Rady rodičov 

aj zástupcami rodičov v Rade školy 

 Škola nemá právnika – za pochodu riešia súdne spory 

 

4. Informácie vedenia ZŠ Novo2 

Boli podané informácie o: 

 Plánované aktivity:  

o 3.ročník plavecký výcvik 

o 10.5. Školská vedecká konferencia 

o 15.5. Akadémia ku Dňu matiek 

o 1.6. Deň detí – každá trieda vo vlastnej réžii 

o 29.5. – školy v prírode a poznávací zájazd (5A) 

o 8.6. – informačný servis pre rodičov (1.6. náhradný servis pre triedy, ktoré sú 

v ŠVP) 

o 22.6. – didaktické hry a účelové cvičenie 

o posledný júnový týždeň – Školská olympiáda 

o 23.6. – klasifikačná porada 

o 30.6. – koniec šk.roka 

o rozlúčka s 9.-takmi individuálne 

 

5. Informácie o aktuálnych témach prebiehajúceho šk.roka 

Boli podané informácie o:  

 Príspevok štátu na Školu v prírode pre 4.ročník bude 100eur (verejné obstarávanie 

potrebné) 

 Predpokladaný termín výberového konania na pozíciu riaditeľa školy: 15-16.6.2017 

 V rámci prebiehajúceho projektu vycestujú v termíne 7.5.-13.5 2017 do španielska 3 

žiaci a 5 učitelia 

 Od 3.5.2017 prebiehajú v desiatich triedach experimenty – Motýlia záhrada 

realizované z projektu   

 Snahou je podchytiť u detí záujem o prírodné vedy interaktívnou formou. 
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6. Diskusia - rôzne 

V diskusii bolo prediskutované nasledovné:  

 p. Ivan: 

- poďakoval na diaľku ex riaditeľovi za prácu, kt. odviedol. 

- otázka za zástupcov rodičov v Rade školy – aké majú nároky na riaditeľa, kt. sa má 

predstaviť na výberovom konaní 

o Dr. Griščíková informovala, že poďakovanie za prácu riaditeľa bolo na porade 

a účasti zástupcov Magistrátu Mesta Košice. 

o p. Šedivá (predsedníčka Rady školy a zástupkyňa rodičov) – informovala, že 

zasadnutia Rady školy sú verejné a bude ešte jedno zasadnutie pred samotným 

výberovým konaním, kde môžu rodičia prísť, a kde budú prerokované otázky 

kritérií  

 Otázka z pléna: kedy bude známa ponuka krúžkov na nový školský rok a či sa rozšíri 

ponuka, ktorá je v súčasnosti veľmi okresaná. 

o Dr. Griščíková  - aktuálne vedenie sa sústredí na ukončenie školského roka 

a prípravu rozvrhu na budúci rok 

o krúžky na škole má na starosti p. Gregušová – vedúca centra voľného času na 

škole. Ponuka krúžkov na ďalší šk.rok bude zodpovednosťou nového riaditeľa, kt. 

bude úspešný v konkurze. 

o  p. Gočalová- krúžok môže viesť ktokoľvek, nemusí mať pedagogické vzdelanie, 

čím vyzvala rodičov, aby sami viedli krúžky  

o  p. Dosedla navrhol, že starostlivosť a postoj ku krúžkom môže byt jedno z kritérií 

na nového riaditeľa, o ktorých hovoril p. Ivan.  

 p. Baloghova – položila otázku VV RR, kedy bude funkčná el. žiacka knižka a el. 

dochádzka. 

o Ing. Vilimová (zástupkyňa ZŠ) – nie je dostatočné počítačové vybavenie na škole tak, 

aby každý učiteľ mohol robiť zmeny v el. systémoch na vlastnom PC alebo 

notebooku. Čo sa týka projektov zameraných na dovybavenie školy výpočtovou 

technikou, projekty nie sú zamerane na učiteľov ale na cieľovú skupinu žiakov 

 p.Ručinská – otázka – v akom štádiu je projekt spomínaný bývalým riaditeľom, zameraný 

na dovybavenie odborných učební 

o Dr. Griščíková – zistí informácie na Magistráte Mesta Košice v nasledujúcom týždni, 

keď pôjde informovať o príprave nasledujúceho školského roka 

 

Predseda RR p. Dosedla  poďakoval vedeniu za čas a poprial veľa síl do ďalšej práce. 

 

 p. Dosedla navrhol termín ďalšieho zasadnutia RR na 8.6. 2017 – hlavnou témou by mali 

byť úvahy, čo by sme chceli od nového vedenia. 

 

 p. Mešterová – nový riaditeľ by mal mať skúsenosti s fondami, aby sa mohlo zlepšiť 

dovybavenie školy zariadením, PC a pod. 

 

 

 Hospodárka RR informovala o aktuálnom stave peňažných prostriedkov a o čerpaní 

rozpočtu. Stav na účte k 31.3.2017 je 16.074,50eur, stav k 31.3.2017 v pokladni je 

5,73eur. Čerpanie rozpočtu vo výške 4.424,59eur. Od posledného zasadnutia bola 

z rozpočtu uhradená len pravidelná dodávka hygienických potrieb. 
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  Po ukončení diskusie zo strany rodičov predsedajúci Dosedla uzavrel diskusiu.  

7. Návrh na uznesenie 

Rodičovská rada schvaľuje : 

 Darovanie majetku zakúpeného z prostriedkov RR NOVO2 škole.  

Prítomní: 30  ZA: 30  PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

 Konštatované, že uznesenie bolo prijaté.  

 

Rodičovská rada berie na vedomie : 

 informácie vedenia školy NOVO2 

 informácie VV RR NOVO2 

 ďalšie zasadnutia RR 08.06.2017 

8. Záver 

 Po vyčerpaní schváleného programu predseda Výkonného výboru Dosedla poďakoval 

prítomným za účasť a zasadnutie ukončil. 

 

   ––––      ––––   



 

V Košiciach dňa 27.04.2017 

 

Ing. Peter Dosedla, predseda VV RR     _______________________ 

Michaela Dosedlová, tajomník - zapisovateľ                   _______________________ 

Ing. S. Ručínská, PhD. podpredseda VV RR   _______________________ 


